



ملاحظة مهمة: تحضير الإجابات شفهياً بهدف المناقشة داخل الفصل.

Important Note: Prepare the answers to verbally discuss inside the classroom.

التمرين الأول: مراجعة الآيات (٤ - ٧) من سورة الماعون على الصفحة ١٨ من كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل. شاهدوا الفيديو من خلال الرابط التالي.

Exercise 1: Revise Verses (4 - 7) from Surat Al-Ma'oon on P.18 in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom. Watch the video at the following link.

Surat Al-Ma'oon



التمرين الثاني: مراجعة موضوع (آداب تشميم العاطس) على الصفحة (٨٢) في كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل. شاهدوا الفيديو من خلال الرابط التالي:

Exercise 2: Revise the Manners of (After Sneezing) on P.82 in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom. Watch the video at the following link:

آداب تشميم العاطس

الأسئلة أدناه تقرأ للطلاب لاختبار مدى تذكر ما تعلمه في المدرسة للتأكد من الإستيعاب.

The questions to be read to the students to assess if he/she is able to remember what had been taught in the classroom to enforce comprehension.

ما معنى تشميم العاطس؟

What does (After Sneezing) mean?

ماذا يقول العاطس بعد العطاس؟

What does the person who sneezes say?

ماذا يقول من يسمع العاطس إذا حمد الله؟

What does the listener say if the sneezer says Alhamdulillah?

ماذا يرد العاطس بعد أن يشمت؟

What does the sneezer reply after being told "Yarhamuk Allah"?